
 Реших да се кандидатирам за член на ФСС, защото вече половин година съм бил част от 

него и искам да продължа работата си за студентите. Запознах се с дейностите му от първа 

ръка и участвах в организирането на няколко събития във факултета. Смятам да продължа 

започнатото по създаването на нова Wi-Fi мрежа във ФМИ и околността. Също така, ще 

подпомогна осъществяването на повече и по-интересни събити, с които да направим ФМИ по-

забавно и по-социално място. 


